
Zápis č. 2/2016 z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Lány 
 

Den konání:    29.2.2016 
Místo konání:   Salonek nad Hospodou Narpa 
Jednání probíhalo od  - do: 18.00 – 19.50     hodin 
Členů zastupitelstva obce:  11 
(Jana Drastilová, Roman Havelka, ing. Vlastimil Hořejší, Alena Hlavsová, JUDr. Ernest 
Kosár, Dagmar Krátká, Jiří Luska, Ing. Ivana Píšová, Ing. Oldřich Polášek, Karel 
Pleiner, Karel Sklenička) 

 
Z toho:            11   přítomných 

    0   omluveni  
Hosté:               0  
Občanů:           32  
 
Program jednání: 

1. Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele 
2. Schválení programu 
3. Kontrola usnesení č. 1/2016 ze dne 25.1.2016 
4. Kontrola zápisu č.1/2016 ze dne 25.1.2016 
5. Zpráva starosty obce o činnosti ZO 
6. Schválení smlouvy – Rekonstrukce polní cesty C5 v k.ú. Lány 
7. Rozpočtová změna č.1/2016 
8. Schválení žádosti o navýšení kapacity Základní školy Lány  
9. Schválení žádosti o navýšení kapacity školní jídelny ZS Lány 
10. Schválení hospodářského výsledku Základní školy Lány za rok 2015 
11. Schválení hospodářského výsledku Mateřské školy Lány za rok 2015 
12. Projednání žádosti o mimořádné navýšení rozpočtu Základní školy Lány 
13. Schválení přijetí daru pro Mateřskou školu Lány 
14. Schválení varianty návrhu umístění ČOV Vašírov 
15. Schválení nákupu pozemku par.č. 1101 v k.ú. Lány 
16. Schválení Pravidel pro poskytování dotací od obce Lány 
17. Návrh na odkoupení pozemků z majetkové podstaty insolvenčního dlužníka  
18. Schválení přijetí daru pro Základní školu Lány 
19. Jmenování nového kronikáře obce Lány 
20. Diskuze 

 
     K bodu 1 – ZAHÁJENÍ, UR ČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 
Předsedající starosta obce Karel Sklenička navrhuje jako ověřovatele dnešního zápisu 
paní Janu Drastilovou a paní Alenu Hlavsovou. 
Zapisovatelkou určuje Danu Hnízdilovou. 
Jiný návrh nebyl vznesen, dává hlasovat k navrženému usnesení. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu Janu Drastilovou a Alenu Hlavsovou, 
zapisovatelku Danu Hnízdilovou. 
 
Hlasování: pro: 11  proti: 0  zdrželi se:  0  
Usnesení č. 2/2016/1 bylo schváleno 
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K bodu 2 – SCHVÁLENÍ PROGRAMU 
Starosta obce navrhuje program dnešního jednání a žádá zastupitele o další návrhy a 
doplnění programu. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 
Hlasování: pro: 11      proti:  0    zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/2 
 
 
K bodu 3 – KONTROLA USNESENÍ č. 1/2016 ze dne 25.1.2016 
Místostarostka Ing. Ivana Píšová provedla kontrolu usnesení č.1/2016 z veřejného 
zasedání zastupitelstva obce a konstatuje, že všechna usnesení byla splněna. 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení z veřejného zasedání ZO ze dne 
25.1.2016. 

 
Hlasování: pro:  11   proti: 0   zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/3 
 
 
K bodu 4 – KONTROLA ZÁPISU 
Starosta obce Karel Sklenička konstatuje, že ověřovatelé Ing. Oldřich Polášek a Karel 
Pleiner zápis z  minulého veřejného zasedání podepsali. Písemně nebyly vzneseny 
žádné připomínky. Táže se, zda má k minulému zápisu někdo připomínku -  není tomu 
tak. Dává hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání zastupitelstva. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č. 1/2016 z veřejného zasedání ze dne 
25.1.2016. 
 
Hlasování: pro:  11     proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/4 

 
 

K bodu 5 –    ZPRÁVA STAROSTY OBCE O ČINNOSTI ZASTUPITELSTVA 
Starosta obce Karel Sklenička předkládá zastupitelům zprávu o činnosti zastupitelstva 
obce za období 1-2/2016. 
Výzva k diskuzi a doplnění. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány bere na vědomí zprávu starosty o činnosti zastupitelstva 
obce za období 1-2/2016. 
 
Hlasování: pro: 11   proti:   0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/5 
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K bodu 6 – SCHVÁLENÍ SMLOUVY – REKONSTRUKCE POLNÍ C ESTY C5 v k.ú. 
LÁNY 
Starosta obce informuje zastupitelstvo o žádosti Státního pozemkového úřadu Praha, 
pobočka Kladno k udělení souhlasu k provedení výstavby polní cesty C5 v k.ú. Lány. 
Jedná se o polní cestu v lokalitě „Nad lihovarem“, která byla v rámci schválených 
pozemkových úprav zařazena do Plánu společných zařízení jako prioritní akce. Tato 
rekonstrukce bude vybudována v režii Státního pozemkového úřadu a po kolaudaci 
bezúplatně převedena obci. 
 
Předsedající vyzval k diskuzi. 
Návrh na usnesení: 
I. 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje Smlouvu se Státním pozemkovým 
úřadem Praha o udělení souhlasu k provedení stavby polní cesty C5 v k.ú. Lány. 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi tuto smlouvu podepsat. 
 
Hlasování: pro:  11     proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/6 
 
K bodu 7 – ROZPO ČTOVÁ ZMĚNA – příloha č.1 
Předseda finančního výboru Ing. Vlastimil Hořejší předkládá zastupitelům návrh 
rozpočtové změny č.1/2016. Jedná se o navýšení financí v kapitole požární ochrana 
na nákup vozidla TATRA 815. Tento nákup byl schválen na VZ ZO v prosinci 2015. 
Nákup se nepodařilo do konce roku 2015 realizovat a nevyčerpané finance byly 
převedeny do rezervního fondu. Dále pak finanční prostředky na straně příjmů z úřadu 
práce na zřízení pracovního místa a finanční prostředky na činnost obecního úřadu od 
KÚ Středočeského kraje. 
 
Výzva k diskuzi. 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtovou změnu č.1/2016 dle předloženého návrhu. 
 
Hlasování: pro: 11 proti: 0     zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/7 
 
K bodu 8 – SCHVÁLENÍ NAVÝŠENÍ KAPACITY ZÁKLADNÍ ŠKO LY  
Předsedající Karel Sklenička předkládá návrh ředitelky ZS na zvýšení kapacity z 230 
na 280 žáků. Důvodem této žádosti je předpokládaný nárůst počtu žáků ve školních 
letech 2016 – 17 o 18 žáků, 2017-18 o 16 žáků a 2018-19 o 16 žáků. 
 
Zastupitelé jsou vyzváni k diskuzi. 
 
Karel Pleiner: jaký je nárůst dětí zapsaných v 1. třídě 
Starosta: k zápisu se dostavilo 39 dětí, budou otevřeny dvě první třídy. 
Emil Buřič: je zpracována další statistika počtu dětí po roce 2020 
Starostra: ano, pro školní rok 2019-20 je zatím 20 dětí a pro školní 2020-21 celkem 
19 dětí (dle současné evidence obyvatel). 
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s podáním žádosti o navýšení kapacity 
ZS Lány z 230 na 280 žáků. 
 
Hlasování: pro: 11 proti: 0     zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/8 
 
K bodu 9 – SCHVÁLENÍ NAVÝŠENÍ KAPACITY SKOLNÍ JÍDEL NY ZÁKLADNÍ 
ŠKOLY LÁNY 
V návaznosti na navýšení kapacity ZS předkládá starosta obce návrh ředitelky ZS na 
zvýšení kapacity školní jídelny z 350 na 400 stravovaných. Během letních prázdnin 
budou provedeny stavební úpravy ve školní jídelně. 
 
Diskuze: 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s podáním žádosti o navýšení kapacity 
školní jídelny ZŠ Lány z 350 na 400 stravovaných. 
 
Hlasování: pro: 11 proti: 0     zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/9 
 
K bodu 10– PROJEDNÁNÍ  VÝSLEDKU HOSPODA ŘENÍ  ZŠ LÁNY ZA ROK 2015 
Předseda finančního výboru Ing. Hořejší seznamuje zastupitele s účetní závěrkou vč. 
Výsledku hospodaření Základní školy Lány za rok 2015. Navrhuje převést finanční 
prostředky ve výši 81.672,18 Kč do rezervního fondu ZŠ. Jedná se o 32.798,65 Kč 
z rozpočtu obce Lány, 48.873,53 Kč ze zisku doplňkové činnosti. 
 
Předsedající vyzývá k diskuzi. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku vč. Výsledku hospodaření ZŠ Lány 
sestavenou k rozvahovému dni 31.12.2015 a převod finančních prostředků z roku 
2015 v celkové výši 81.672,18 Kč do rezervního fondu ZŠ Lány. 
 
Hlasování: pro: 11     proti: 0      zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/10 
 
K bodu 11– PROJEDNÁNÍ  VÝSLEDKU HOSPODA ŘENÍ  MŠ LÁNY ZA ROK 2015 
Předseda finančního výboru seznamuje zastupitele s účetní závěrkou vč. Výsledku 
hospodaření MŠ Lány za rok 2015. Výsledek hospodaření v tomto roce činí 
102.564,16Kč. Ředitelka MŠ žádá rozdělit tento zisk 20.564,16 do rezervního fondu a 
82.000,-Kč do fondu odměn. 
 
Výzva k diskuzi: 
 
Nikdo nevystoupil. 
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku vč. výsledku hospodaření MŠ Lány 
sestavenou k rozvahovému dni 31.12.2015 a převod finančních prostředků z roku 
2015 v celkové výši 102.564,16 Kč rozdělit do rezervního fondu MŠ Lány – 
20.564,16Kč a do fondu odměn  82.000,-Kč. 
 
Hlasování: pro: 11    proti: 0      zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/11 
 
 
 
K bodu 12 – MIMO ŘÁDNÉ NAVÝŠENÍ ROZPOČTU ZAKLADNÍ ŠKOLY LÁNY 
Zastupitelka Jana Drastilová předkládá žádost ředitelky Základní školy Lány o 
mimořádné navýšení rozpočtu základní školy o částku 130.000,-Kč za účelem pořízení 
interaktivní tabule s příslušenstvím pro vybavení nové třídy. Ve školním roce 2016-17 
je zapsáno 39 žáků a je nezbytně nutné otevřít dvě první třídy. Z tohoto důvodu se 
bude v budově 1. stupně ZS vybavovat nová učebna, aby vznikly rovné podmínky pro 
výuku všech žáků. 
 
Předsedající vyzval k diskuzi. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje mimořádné navýšení rozpočtu ZS Lány o částku 
130.000,-Kč na pořízení interaktivní tabule s příslušenstvím. 
 
Hlasování: pro: 11     proti: 0      zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/12 
 
 
 
K bodu 13 – SCHVÁLENÍ P ŘIJETÍ DARU PRO MŠ LÁNY 
Předsedající Karel Sklenička předkládá zastupitelům žádost ředitelky MŠ Lány Miluše 
Vaněčkové o souhlas s přijetím: 
Věcných darů – digitální fotoaparát SONY ve výši 5.889,-Kč od pana LF a Fotoknihu 
MŠ 2016 v částce 2500,- Kč od paní LK. 
 
Výzva k diskuzi. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí věcných darů pro MŠ Lány  – digitální fotoaparát 
SONY ve výši 5.889,-Kč od pana LF a Fotoknihu MŠ Lány v ceně 2500,- Kč od paní 
LK.  
 
Hlasování: pro: 11  proti: 0  zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/13 
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K bodu 14 –  SCHVÁLENÍ VARIANTY UMÍST ĚNÍ ČOV VAŠÍROV 
 
Starosta obce seznamuje zastupitelstvo s variantami umístění ČOV Vašírov v návrhu 
nového územního plánu. Doporučuje zastupitelům schválit variantu č.1. 
 
Diskuze: 
Karel Pleiner: má umístění COV vliv na její funkci. 
Starosta: z hlediska funkčnosti je zcela jedno, kde bude vybudována. Obě varianty 
jsou technicky realizovatelné. 
Roman Havelka: měli občané Vašírova možnost vyjádření . 
Starosta: ano, všichni občané Vašírova a majitelé nemovitostí měli zákonnou lhůtu pro 
vyjádření se k návrhu územního plánu. 
Vilém Hamouz: navrhuje svolat jednání s občany Vašírova 
Starosta: společná schůzka občanů Vašírova, zástupců obce a projektanta bude 
svolána. 
Vilém Hamouz: žádá o vyčištění strouhy, která slouží pro odtok dešťových vod polní 
cesty od čp.1 směrem ke Slovance. Strouha byla pracovníky ČEZ při opravě 
trafostanice rozježděna technikou a větve z prořezu zeleně byly ponechány ve strouze. 
Starosta: obec vyčištění zajistí. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány po posouzení rozhodlo, že nejvhodnější varianta pro úpravu 
návrhu územního plánu je umístění čističky odpadních vod v zastavitelné ploše č. ZV 
12.1 dle varianty č.1. 
 
Hlasování: pro: 11     proti: 0      zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/14 
 
 
 
 
K bodu 15 – SCHVÁLENÍ NÁKUPU POZEMKU par. č. 1101 v k.ú. Lány 
 
JUDr. Kosár předkládá zastupitelům návrh na odkup pozemku par. 1101 v k.ú. Lány o 
rozloze 243 m2 za částku 125,-Kč/m2. Jedná se o pozemek podél krajské komunikace 
II/236, který je potřebný k dokončení chodníku Lány-Slovanka až na hranici 
katastrálního území. Jedná se cca 50 m chodníku. 
 
Výzva k diskuzi: 
 
Karel Pleiner: uvedený pozemek je na jedné straně užší, je technicky možné 
vybudovat chodník v této části. 
JUDr.Kosár: pozemek pro vybudování chodníku je dostačující i v nejužším místě. 
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Návrh na usnesení: 
I. 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje nákup pozemku par,č, 1101 v k.ú. Lány o 
rozloze 243 m2 za částku 125,-Kč/m2. 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi smlouvu o koupi pozemku podepsat. 
 
Hlasování: pro: 11     proti: 0      zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/15 
 
 
K bodu 16 – SCHVÁLENÍ PRAVIDEL PRO POSKYTOVÁNÍ DOTA CÍ OD OBCE 
LÁNY – p říloha č.2 
JUDr.Kosár předkládá zastupitelům upravená Pravidla pro poskytování dotací v rámci 
dotačního řízení vyhlášeného zastupitelstvem obce Lány na daný kalendářní rok. 
 
Diskuze. 
 
Roman Havelka: upozorňuje na chybu v bodě 4) kdy je napsáno, že se jedná o dotace 
obecního úřadu. Správné znění je „dotace obce Lány“ 
JUDr.Kosár: jedná se pouze písařskou chybu, bude opraveno. 
Roman Havelka: dále doporučuje změnit slovosled některých citací. 
Starosta: táže se zastupitele Havelky zda žádá o hlasování k navrženým citacím. 
Roman Havelka: hlasování nežádá. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje Pravidla pro poskytování dotací 
v rámci dotačního řízení vyhlášeného zastupitelstvem obce Lány. 
 
Hlasování: pro: 11     proti: 0      zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/16 
 
 
K dobu 17- NÁVRH NA ODKOUPENÍ POZEMK Ů Z MAJETKOVÉ PODSTATY 
INSOLVENČNÍHO DLUŽNÍKA – p říloha č.3 
Starosta obce seznamuje zastupitele s průběhem jednání s insolvenčními správci ve 
věci pozemků firmy SENEKA s.r.o. zapsaných LV 609 v k.ú. Lány a pana Vitalije 
Kuckira zapsaných na LV 679 v k.ú. Lány. Na základě žádosti obce získali insolveční 
správci souhlas věřitelských výborů s prodejem mimo dražbu ve smyslu příslušných 
ustanovení insolvenčního zákona. 
Jedná se o pozemky pod místními komunikacemi, které jsou již částečně vybudovány, 
ale z větší části komunikace a chodníky vybudovány nejsou. Obec v případě koupě 
těchto pozemků za částku 8,50/m2 se zároveň zavazuje tyto komunikace a chodníky 
dokončit a zařadit do pasportu komunikací. 
 
Předsedající vyzývá k diskuzi: 
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JUDr.Kosár: doplňuje informace starosty s tím, že ve výše uvedených pozemcích je 
také pozemek podél komunikace II/236 v ul.Křivoklátská, kde má obec jednu z priorit 
dokončit chodník v této lokalitě. 
 
Návrh na usnesení: 
I. 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje nákup pozemků uvedených v příloze č.3 
v rámci  insolvenčních řízení za částku 8,50Kč/m2. 
II. 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu k podpisu smluv na nákup těchto pozemků 
s insolvenčími správci. 
 
Hlasování: pro: 11     proti: 0      zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/17 
 
 
K bodu 18 – SCHVÁLENÍ P ŘIJETÍ DARŮ PRO ZŠ LÁNY 
Karel Sklenička předkládá zastupitelům žádost ředitelky ZŠ Lány Mgr. Ivety Vrabcové 
o souhlas s přijetím: 

• peněžního daru v hodnotě 50.000,-Kč od Spolku rodičů a přátel školy, se sídlem 
Lány, Školní čp.93 – účelové určení daru: interaktivní technika. 

 
• věcného daru – sportovní potřeby v hodnotě 3.000,-Kč od Spolku rodičů a přátel 

školy, se sídlem Lány, Školní čp.93 
 
Výzva k diskuzi. 
 
Návrh  na usnesení: 
I. 
Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí věcného daru pro ZŠ Lány: sportovní potřeby 
v hodnotě 3.000,-Kč od Spolku rodičů a přátel školy, se sídlem Lány, Školní čp.93. 
II. 
Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí peněžního daru v hodnotě 50.000,-Kč od Spolku 
rodičů a přátel školy, se sídlem Lány, Školní čp.93 – účelové určení daru: interaktivní 
technika. 
 
Hlasování: pro: 11   proti:  0 zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/18 
 
 
K bodu 19 – JMENOVÁNÍ KRONIKÁ ŘE OBCE 
Starosta obce informuje zastupitele, že stávající kronikář pan František Pošta 
požádal k  31.12.2015 o uvolnění z funkce kronikáře obce Lány ze zdravotních 
důvodů. Jeho žádosti bylo vyhověno s tím, že ještě dokončí zápisy roku 2015. 
Na základě jednání s možnými kandidáty na pozici kronikáře starosta navrhuje 
jmenovat paní PhDr. Václavu Novákovou s platností od 1.1.2016. 
 
Diskuze. 
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje jmenování PhDr. Václavy Novákové kronikářkou obce 
Lány s platností od 1.1.2016. 
 
Hlasování: pro: 11   proti:  0 zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/19 
 
K bodu 20 – DISKUZE 
 
Karel Sklenička: seznamuje zastupitele s žádostí MAS Svatováclavsko o finanční 
příspěvek na činnost ve výši 20 tisíc Kč. MAS Svatováclavsko byla úspěšně 
standardizována a podala žádost o schválení „Integrované strategie území“. Důvodem 
žádosti o finanční příspěvek je, že v nových pravidlech na získávání financí na provoz 
kanceláře je nutná spoluúčast ve výši 5%. Z výše uvedených důvodů se rozhodl 
výkonný výbor požádat o finanční prostředky všechny obce v území MAS tak, aby 
nebyly finančně zatěžovány ostatní dobrovolné spolky, školy a soukromé subjekty. 
 
Diskuze: 
Roman Havelka: jaké finanční prostředky může obec získat. 
Starosta: celková alokovaná částka na dotace celého území MAS je cca 30mil.Kč. 
 
Návrh na usnesení 
I. 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje finanční příspěvek MAS Svatováclavsko 
z.s. ve výši 20.000,-Kč. 
II. 
Zastupitelstvo ukládá starostovi obce podepsat smlouvu o finančním příspěvku. 
 
Hlasování: pro: 11   proti:  0 zdrželi se: 0 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 2/2016/20 
 
Roman Havelka: v minulých letech žádala naše obec o zřízení přechodu pro chodce 
přes krajskou komunikaci II/116 u Lesní správy Lány směrem k naučné stezce. Tato 
žádost nebyla kladně vyřízena a  proto navrhuje požádat odbor dopravy Magistrátu 
města Kladna o zřízení „místa pro přecházení“, které umožňuje zřídit nová vyhláška. 
Starosta: zahájí jednání s odborem dopravy MMK. 
 
Vladan Picka: požaduje jednat s odborem dopravy MMK ve věci umístění dopravní 
značky „zákaz vjezdu motorových vozidel“ s výjimkou dopravní obsluhy na účelové 
komunikaci z obchvatu II/236 směrem k modelářskému letišti. Důvodem je vjezd 
automobilů, které dovážejí a vyhazují odpad v prostoru před modelářským letištěm. 
JUDr.Kosár: prověří v pasportu komunikací, zda se jedná o místní nebo účelovou 
komunikaci a na základě toho bude zahájeno jednání s příslušnými orgány. 
Roman Havelka: navrhuje zvážit možnost zřízení místa pro přecházení i v této lokalitě. 
Do diskuze se již nikdo nepřihlásil, starosta obce veřejné zasedání zastupitelstva obce 
ukončil v 19.50 hodin. 
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SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LÁNY 

ze dne 29. února 2016 
 
 
 

2/2016/1 Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu Janu Drastilovou a 
Alenu Hlavsovou, zapisovatelku Danu Hnízdilovou. 

 
 
2/2016/2 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 

 
 

2/2016/3 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení z veřejného 
zasedání ZO ze dne 25.1.2016. 

 
 

2/2016/4 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č. 1/2016 z veřejného zasedání 
ze dne 25.1.2016. 

 
 

2/2016/5 Zastupitelstvo obce Lány bere na vědomí zprávu starosty o činnosti 
zastupitelstva obce za období 1-2/2016. 

 
 

2/2016/6 I. 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje Smlouvu se Státním 
pozemkovým úřadem Praha o udělení souhlasu k provedení stavby polní 
cesty C5 v k.ú. Lány. 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi tuto smlouvu podepsat. 

 
 

2/2016/7 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtovou změnu č.1/2016 dle 
předloženého návrhu. 

 
 

2/2016/8 Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s podáním žádosti 
o navýšení kapacity ZS Lány z 230 na 280 žáků. 

 
 
2/2016/9 Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s podáním žádosti o 

navýšení kapacity školní jídelny ZŠ Lány z 350 na 400 stravovaných. 
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2/2016/10 Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku vč. Výsledku hospodaření 
ZŠ Lány sestavenou k rozvahovému dni 31.12.2015 a převod finančních 
prostředků z roku 2015 v celkové výši 81.672,18 Kč do rezervního fondu 
ZŠ Lány. 

 
2/2016/11 Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku vč. Výsledku hospodaření 

MŠ Lány sestavenou k rozvahovému dni 31.12.2015 a převod finančních 
prostředků z roku 2015 v celkové výši 102.564,16 Kč rozdělit do 
rezervního fondu MŠ Lány – 20.564,16Kč a do fondu odměn  82.000,-
Kč. 

 
2/2016/12 Zastupitelstvo obce schvaluje mimořádné navýšení rozpočtu ZS Lány o 

částku 130.000,-Kč na pořízení interaktivní tabule s příslušenstvím. 
 

2/2016/13 Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí věcných darů pro MŠ Lány  – 
digitální fotoaparát SONY ve výši 5.889,-Kč od pana LF a Fotoknihu MŠ 
Lány v ceně 2500,- Kč od paní LK.  

 
2/2016/14 Zastupitelstvo obce Lány po posouzení rozhodlo, že nejvhodnější 

varianta pro úpravu návrhu územního plánu je umístění čističky 
odpadních vod v zastavitelné ploše č. ZV 12.1 dle varianty č.1. 

 
2/2015/15 I. 

Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje nákup pozemku par,č, 1101 
v k.ú. Lány o rozloze 243 m2 za částku 125,-Kč/m2. 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi smlouvu o koupi pozemku 
podepsat. 

 
2/2015/16 Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje Pravidla pro 

poskytování dotací v rámci dotačního řízení vyhlášeného 
zastupitelstvem obce Lány. 

 
2/2015/17 I. 

Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje nákup pozemků uvedených 
v příloze č.3 v rámci  insolvenčních řízení za částku 8,50Kč/m2. 
II. 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostu k podpisu smluv na nákup těchto 
pozemků s insolvenčními správci. 

 
2/2016/18 I. 

Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí věcného daru pro ZŠ Lány: 
sportovní potřeby v hodnotě 3.000,-Kč od Spolku rodičů a přátel školy, 
se sídlem Lány, Školní čp.93. 
II. 
Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí peněžního daru v hodnotě 50.000,-
Kč od Spolku rodičů a přátel školy, se sídlem Lány, Školní čp.93 – 
účelové určení daru: interaktivní technika. 
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2/2016/19 Zastupitelstvo obce schvaluje jmenování PhDr. Václavy Novákové 
kronikářkou obce Lány s platností od 1.1.2016. 

 
 
2/2016/20 I. 

Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje finanční příspěvek MAS 
Svatováclavsko z.s. ve výši 20.000,-Kč. 
II. 
Zastupitelstvo ukládá starostovi obce podepsat smlouvu o finančním 
příspěvku. 

 
 
 
 
 
Jana Drastilová, v.r.ověřovatel  
 
 
 
Alena Hlavsová,  v.r. ověřovatel  
 
 
 
Karel Sklenička, v.r. starosta 
 
 
 
JUDr.Ernest Kosár, v.r. místostarosta  
 
 
 
 
Zapsala dne2.3.2016 
Dana Hnízdilová 
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